
Forslag.

Bridgeklubber har mistet medlemmer de senere år. Dels er der et naturligt frafald, dels har det været
svært at få alle medlemmer tilbage efter Coronaen. Det gælder også for vores klub, omend vi ikke 
er så hårdt ramt som mange andre klubber.

Hvis denne udvikling skal vendes, er vi nødt til at gøre noget aktivt.

Jeg foreslår derfor, at vi nedsætter et markedsførings- og udviklingsudvalg.

Et udvalg, der kan finde nogle måder at gøre klubben kendt og attraktiv. Her er nogle strøtanker om,
noget af det, man kan overveje:

 Skal vi spille bridge på centertorvet?

 Skal vi deltage i folkemødet?

 Hvordan bruger vi aviser og de sociale medier bedre?

 Hvordan skaffer vi flere til begynderundervisningen?

 Skal vi husomdele brochurer?

 Og så videre …

Tilsvarende kan udvalget gøre sig nogle tanker om, hvordan vi udvikler bridgetilbuddet i Høng:

 Skal vi tilbyde flere spilletidspunkter, f.eks. om formiddagen?

 Skal vi lave åbne spilledage?

 Skal vi deltage i Bridgens Dag?

 Skal vi deltage i Skolebridge?

 Skal vi tilbyde andre begynderkurser, f.eks. weekendkurser eller lynbridgekurser?

 Og så videre …

Jeg forstiller mig, at udvalget består af fire medlemmer. Jeg vil gerne selv være med, men jeg synes,
det er en fælles opgave for klubbens medlemmer, så jeg håber, at der er tre andre, der vil være med.

Birger Jensen


